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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Resort zdrowia bardzo znacznie ograniczy³ listê preparatów zielarskich, które mog¹ byæ sprzedawane
poza aptekami. Rozporz¹dzenie krytykuj¹ pacjenci przyzwyczajeni do zakupu preparatów w sklepach
zielarskich, w których personel posiada odpowiednie przygotowanie i wiedzê zapewniaj¹ce bezpieczeñ-
stwo stosowania tych produktów leczniczych.

Tymczasem m.in. tak popularne wœród pacjentów maœci jak np. cynkowa, bursztynowa i propoliso-
wa, a tak¿e dziurawiec i plastry borowinowe bêd¹ dostêpne wy³¹cznie w aptekach.

W tym miejscu warto podkreœliæ, ¿e w aptekach jest bardzo ma³y wybór zió³ i w efekcie pacjenci mog¹
zostaæ pozbawieni preparatów, które stosuj¹ z powodzeniem od wielu lat.

W zwi¹zku z tym zwracam siê z proœba o ponowne przeanalizowanie treœci rozporz¹dzenia.
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